
Medlem af: 
DBU– DGI - Idrætsrådet 

ROSENHØJ BOLDKLUB 
Kettegård Allé 4 • DK-2650 Hvidovre 
www.rosenhojboldklub.dk  
  
 

Dagsorden; Bestyrelsesmøde mandag d. 9. oktober 2023 kl 18:30 

Deltagere: Steffen Sivertsen, Daniel Farganis, Kim Søgård, Steen Eiberg, Kasper Nielsen, 
Tommy Salo, Simon Becker, Frederick Nielsen 

Dagsorden: 

Møder 
 Godkendelse af referat fra sidste møde 

Forretningsudvalg 
 Økonomi (10 minutter) 

o Status regnskab  
 Status pt er + 56.000 
 Steen + Kim prøver at lave budget for at få estimeret resultat for året 
 Næste kontingent skal køre på kluboffice – Kim er i gang 
 ? til regninger på konto 3113 og 3021 på senior 
 ALLE Få sat afdeling på udgifter hos Pro fodbold 

 Diverse info fra forretningsudvalget 
o Træner  

 Beklageligt den måde det sket på 
 Der er retningslinjer som skal bruges fremadrettet i en situation, der ikke skal 

gentages. Beslutning om sådan en alvorlig sag må ikke tages på kun et 
møde. 

 Bestyrelse orienteres 
 Forretningsudvalg (mindst 2) og afdelingsformand drøfter 
 Træner orienteres om situation – ikke fyring 
 Spilleråd indkaldes evt. til møde 
 Forretningsudvalg (mindst 2) og afdelingsformand drøfter igen 
 ? 
 Bestyrelse orienteres 
 ? 

 Der laves et skriv til spillertruppen til gennemlæsning i hele bestyrelsen. Skriv 
går til A-truppen. 

o Formandsmøder 
 Intet 

o Baner 
 Dialog med Janne omkring hvem som deler tider ud. 

o Diverse møder 
 Omklædningsrum, nu er de startet forfra og plan er nu 2025. 
 Kunstgræs er godt på vej til 2024. Steffen er ringet op. Vi afventer next step. 
 Behandling af budget viser at medlemstilskud formentlig vil blive mindre. 

Budget behandles i kommunalbestyrelse 10/10 



Emner til drøftelse (60 minutter) 
 Sponsor 

o Intet nyt 
o Dialog med målsponsor for smartere og lettere tilpasning.  
o Der er lavet et partnerkatalog, der kan sendes ud. Ligger i Messenger gruppe. Folder 

om Partnerskab bliver lavet til klubhus 
o DF, SB og FØ holder møde før næst BM 

 Café – godkendelse af køkken 
o Elektrikker kommer Tommy Salo laver aftale i denne måned 

 Klublokale 
o Udvalg holder møde før næste BM 

 Hjemmeside 
o Janne B. har fået info. 
o Kører parallelt med kluboffice oppe i januar 

 Kluboffice 
o Kim i dialog omkring medlemmer og økonomi. Dialog med DBU 

 Andre emner i Trello 
o  

 Emner til kommende møder der skal behandles Specifikt-Målbart - Attraktivt- Realistisk- 
Tidsbestemt 

 

Ungdomsafdeling (15 minutter) 
o Diverse orientering 

o Piger 
 Piger oppe på 40 til træning 
 Stationstræning med forældre som trænere 
 Aldersgrupper 6-13 år 6-7 pr årgang så dobbelt årgange måske 

o Fifa turnering for bl.a. U9 
o Mange lukkearrangementer i denne uge 
o Indendørstider udmeldt d.d. 
o Til græs er der behov for 10-12 pop up mål – søg Engangspuljen. 
o Daniel BUC holde afspadsering i december 

 Forældre eller Tommy træner piger i december (Mathilde?) 
o FCK samarbejde fungerer rigtig godt 

 
o Emner til drøftelse 

 
o Der tages samtale med Daniel i januar (FU 2 + Tommy) 

 

Seniorafdeling (20 minutter) 
 Diverse orientering 

o Lindberg har taget over. Det går ok, har brug for hjælp. 
o Assistenttræner Renè ansat uden løn 
o Ok gejst til træning 
o 2. senior kører fint – godt engagement og god stemning. 

 Emner til drøftelse 
o Støt brysterne 

 God dag og salg af trøjer 
 Købt side på Støt brysterne for kr. 1.500 – gælder også fremadrettet 
 Der er solgt trøjer for 14.050 pt 
 Bliver repostet igen 



 Flot arbejde 
 Klubben køber en trøje, der ikke er budt på. Til samme pris som højeste 

bud på trøje 
o Udvalg for ansættelse af ny træner hen over vinteren 

 Spillerudvalg sættes sammen 
 Kasper, Kim, Steffen og Daniel er bestyrelsen repræsentanter 
 Lindberg orienteres om alle tiltag 

 

Øvrige udvalg (10 minutter) 
 Tøj 

o Ny model for spillertøj ”Monaco” skal ses an. Vi afventer bestilling til denne er prøvet. 
 Kampe/baner 
 Ansatte 

o BUC Daniel møde i november eller senest primo januar 
o Ser på julegave til ansatte incl. Egon – Steen og Steffen /Becker har input 

 Andre projekter 
o Facebook opslag, hvis det er muligt så læg ind i kalender og ”reserver tid” 

 
 Eventuelt 

o Næste møde 13. november 


